
Referat 3.4/24 SKB 

 

Drøftelse af skolens resultater: 

Resultaterne blev gennemgået. 

 

Drøftelse af indstilling til besparelse vedr. buskørsel til svømning: 

Udkast til høringsbrev godkendt, men det blev aftalt at M tager et ekstra kig på det. 

Vi sender det rundt til naboskolerne, og hører om de vil være medunderskriver på brevet. 

 

Planlægning af kommende kontaktforældremøde: 

Søren Østergaard - foredragsholder kunne ikke på den valgte dato. Derfor bliver følgende dato’er 

foreslået: 2/5, 7/5, 14/5 og 22/5 

 

Drøftelse af udkast til princip for skærmbrug: 

Princippet blev gennemgået og vedtaget 

 

Kort intro til den nye folkeskoleaftale: 

Aftalen blev gennemgået 

 

Korte meddelelser 

Fra forpersonen – intet nyt 

Fra medarbejderne – intet nyt 

Fra ledelsen – Vi er i gang med fagfordelingen.  

 

 

 

 

 

 

 

 


